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Összefoglaló a Gazdasági Tanács 2010. november 15.-i üléséről. 
 
Jelen voltak: a Gazdasági Tanács tagjai és meghívottai. 
 
Bihall Tamás: Köszöntötte a megjelenteket, és bejelentette, hogy  a minisztérium levélben 
kérte a kormány által delegált tagokat, hogy fontolják meg lemondásukat a gazdasági tanácsi 
tagságról. Dr. Antal Jánossal  együtt – a kérésre - írásban 2010. november 30.-val lemondtak.  
 

1. napirendi pont: Prognózis a főiskola gazdasági stabilitásának megtartására  
Előterjesztő: Dr. Hegedűs László Zsigmond gazdasági főigazgató  

 
 
Határozat: Voltak nagyon nehéz időszakai az intézmény szempontjából az elmúlt 5 évnek a 
gazdálkodás tekintetében, ahhoz képest most fegyelmezett rend irányába indult el az 
intézmény. A pályázati kifizetések csúszása óriási problémákat generál országszerte. A 
Tanács reméli,hogy  a következő időszak is ennek jegyében fog folytatódni.  
 
 
 

2. napirendi pont: Jelentés a Főiskola részesedéssel rendelkező  gazdasági 
társaságainak működéséről  
Előterjesztő: Dr. Kvancz József, az Integrált Tudáscentrum igazgatója 
 

Határozat: A Tanács az előterjesztést elfogadta,és felkérte  Csizmadia Valériát , hogy a 
NEFMI- be korábban  elküldött írásos jelentéshez kiegészítésként készítsen rövid 
összefoglalót. 
 

3. napirendi pont: A főiskola spin-off cégeinek létrehozásának véleményezése 
Előterjesztő: Dr. Kvancz József, az Integrált Tudáscentrum igazgatója 

 
 
 
Határozat: A két spinn-off cég létrehozása pályázati  kötelezettség. A felállítás tényét a 
Gazdasági Tanács tudomásul veszi és támogatja. Kéri, hogy amikor az anyag elkészül, a 
Gazdasági Tanács jelenlévő tagjai tekintsék át és erősítsék, korrigálják legjobb tudásuk, 
szándékaik szerint.  
 
 

4. napirendi pont: A Gazdasági Tanács javaslatai a Főiskola számára az új 
felsőoktatási törvény koncepciójáról 

 
 
Határozat: Nem közömbös senki számára, hogy milyen felsőoktatási törvény van 
Magyarországon, a gazdaság számára is ez a jövő. A főiskolák, egyetemek kiemelt centrumok 
kell, hogy legyenek. A magyar kamara november 25-én tart egy fórumot, amelyre  a főbb 
szereplőket összehívja e témában.  
 
 

5. napirendi pont: Égetési és füstgáztisztítási technológia koncepciója 
Előterjesztő: Dr. Jánosi Zoltán rektor 

 



 2 

Határozat: A GT azt javasolja,  hogy ha úgy nyilatkoztak a szakemberek, hogy ez érdekes és 
használható, mindenképpen vizsgálja a főiskola zártkörűen. Figyeljen arra, hogy  rosszízű 
szituációk ne alakuljanak ki bármilyen formában, és tartsa szem előtt a Főiskolai érdekeit.. 
Egyelőre a főiskola a nevét semmiképpen se adja hozzá.  
 
 
 
Összefoglalta: Csizmadia Valéria  
                        GT alelnöke 


